



AGENCINOX

LA SANTÉ EXIGE LA QUALITÉ

Hospital furniture... Stainless Steel

Mobilier hospitalier... l'acier inoxydable



www.agencinox.com

AGENCINOX has **60 years of experience**, in **design and manufacture** hospital furniture and solutions for the healthcare market around the world, using a selected quality of **stainless steel 18/10 AISI 304 (1-4301)**. Our experience is **more than 100 countries covered** with our product range in the history and total satisfaction by our entire customers. Our production is totally **made in France**. AGENCINOX is certified **ISO 9001/2008** and **ISO 13485/2012** and comply with the **European directive EC 93/42**.

AGENCINOX, c'est **60 ans d'expérience** et de présence sur le marché mondial de la **conception et fabrication** de mobilier pour hôpitaux et d'équipements destinés au marché de la santé. Nos produits sont réalisés en inox de qualité **18/10 AISI 304 (1-4301)** rigoureusement sélectionné. Notre savoir faire nous a permis d'exporter nos produits dans **plus de 100 pays** avec une satisfaction totale de nos fidèles clients. Tous nos produits sont fabriqués sur notre site de production de plus **de 5000 m²** en **France**. AGENCINOX est certifiée **ISO 9001/2008** et **ISO 13485/2012** et répond à la directive européenne **CE 93/42**.



LA SANTÉ EXIGE



Model : ABSOLUTE

Our range of patient chairs offer the solution for the latest requirements of medical practices in hospitals and medical centers. Available in different colors and width, we have equipped many intensive care units, dialysis centers, day hospitals ... You will find all technical description in our brochure.

Model : AMBULYS



The transfer and emergency stretcher range is offering the best safety and comfort for patients as well as for medical staff. From 50 cm to 80 cm width the size is flexible enough to fit all depts in hospitals over the world. The optional fifth wheel is made to facilitate the stretcher manipulation on all kind of floors.

Model : AVISO



La gamme de chariot brancard d'urgence et de transfert offre le meilleur confort pour le patient ainsi que pour l'équipe médicale. Cette gamme est proposée en 4 largeurs de 50 à 80 cm et permet une utilisation dans tous les hôpitaux. La cinquième roue optionnelle permet une manœuvrabilité optimale sur tout type de revêtement de sol.



Model : AXIOME





AGENCINOX offers a wide range of equipments for operating rooms and storage room, in sterilization departments. We propose instrument tables, steps, trolleys, baskets, shelving units, which are totally made from stainless steel 18/10 AISI 304. All of the mobile range is equipped with antistatic castors. The design allow a perfect disinfection and provides an optimal hygiene. Contact our sales team to get the brochure and more information.



AGENCINOX vous propose une large gamme de mobilier et équipements de bloc opératoire et de stérilisation. Les tables à instruments, estrades, chariots, rayonnages, paniers, cuvettes sont entièrement réalisés en acier inoxydable 18/10 AISI 304. Tous les produits mobiles sont équipés de roues anti-statiques. La conception des produits est étudiée pour permettre une désinfection parfaite et garantir un niveau d'hygiène optimum.

Pour plus d'information contactez notre service commercial France et Export.



MEDICATION CARTS

DISTRIBUTION DE MÉDICAMENTS

Recently launched this complete range of carts and storage system has been developed to answer all the hospital needs in the field of patient medication, distribution and storage area. It is made from latest and highest quality of materials alloying aluminum and resin to provide a comfortable service to the nurses and pharmacist. We suggest you to request our brochure to look at the accessories and options available. You can configure easily your cart with the pill boxes, baskets, including labels for identification. This range is useful as well for all kind of medical centers and clinics.



Lancement récent d'une nouvelle gamme de chariots de distribution et de stockage des médicaments d'urgences et anesthésie, elle a été spécialement étudiée pour répondre aux besoins des hôpitaux et établissements de soins. Entièrement réalisée dans les matériaux légers alliant aluminium et composites pour un confort maximum des utilisateurs. Vous pouvez consulter notre brochure pour découvrir tous les accessoires et options disponibles pour cette gamme. La modularité de cette gamme vous permet de configurer facilement le chariot adapté au fonctionnement de l'établissement.

EMERGENCY / ANESTHESIOLOGY

URGENCE/ ANESTHÉSIE

EMERGENCY AND ANESTHESIOLOGY TROLLEYS

Fully made from stainless steel with 3 drawers size and accessories available on the catalog. 125 mm anti-static castors with brakes.



CHARIOTS MULTIFONCTION

Entièrement réalisés en acier inoxydable, 3 dimensions de tiroirs et équipés de roues antistatiques. Consultez le catalogue pour équiper votre chariot.

A QUAL

Our range of stainless steel trolleys is available in **more than 50 configurations** argon welded, knock down, size, shelves, options ... You can customize your trolley according to your market or standard request; our team will provide the best solution in terms of service, delivery time.



Notre gamme de guéridons est disponible dans plus de 50 configurations. Elle se compose de modèles soudés à l'argon ainsi que démontables. Le choix des dimensions, des plateaux et des options procure une grande flexibilité. Nos équipes sont à votre écoute pour répondre à vos demandes de produits sur mesure adaptées aux besoins du marché.



TREATMENT / EXAMINATION
SOINS / EXAMENS

Various range of IV stands, made from stainless steel tubes with different base designed to cover all areas in any kind of healthcare centers. In the general catalog, you will find the wide choice of options and accessories.



Notre gamme de pieds porte perfusion en inox est conçue pour permettre de répondre à la demande de tous les services des divers établissements de soins. Consultez notre catalogue général pour découvrir l'ensemble des options et accessoires qui accompagnent le porte perfusion.



ISOLATION CARTS
ENSEMBLE D'ISOLEMENT



WARD SCREENS MOBILE AND WALL MOUNTED
(M1 fireproof class)
PARAVENTS MURAUX ET MOBILES
(classe M1)



Toute la production est réalisée en acier inoxydable 18/10 AISI 304, ce qui offre la meilleure protection à la corrosion et à l'oxydation du fait de la présence de nickel. Est associé à cette sélection d'acier inoxydable, le choix d'une qualité de surface présentant la meilleure qualité de nettoyage et désinfection : recuit brillant. La combinaison de ces deux critères offre notamment en milieu médical un meilleur comportement aux solutions.

AGENCINOX, The guarantee of quality

All our production is made from 18/10 stainless steel AISI 304 which gives the best protection against corrosion and rust thanks to its nickel content. In addition to this thorough selection of stainless steel, a high grade mirror polish finishing has been chosen for a perfect cleaning and disinfection. The combination of these two criterious gives a better reaction to aqueous solutions, standard detergents and diluted organic acids in the medical products.



**Pat Coakley
Medical** 

For more information or to order, call

our Sole Distributor in Ireland

Pat Coakley Medical Ltd

Units E3 E4
Network Enterprise Park
Kilcoole A63 H244
Co Wicklow
IRELAND

+353 1 2018070
sales@patcoakleymedical.ie